

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131 網址：www.pg-i.hk

本公司檔號：ST302/NTT/170/17/SC

致：碧濤花園第一期各業戶

通 告

有關：管理處 2017 年香港特區成立日假期安排

鑒於法團管理委員會準備於本年 8 月 12 日(星期六)召開特別業主大會，屆時全體管理處文職人員均須上班參與會議，經與法團管理委員會商討後，管理處文職人員將提前於 2017 年 7 月 1 日(星期六)補假一天。管理處於假期當天將有本苑保安部職員當值及如常開放運作，而管理處辦工時間則維持不變。

不便之處，敬請原諒。

碧濤花園第一期管理處
2017 年 6 月 20 日

Date : 20 June, 2017.

To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

Notice

Re: Arrangement of H.K Special Administrative Region Establishment Day 2017 for Management Office

Due to all management office staff are expected to be on duty at the Extraordinary General Meeting which will be held on 12 August 2017 (Saturday) by the management committee of Incorporated Owners, those management office staff would have their compensation leave on 1st July 2017 (Saturday) in advance after discussion with the management committee. Our security section would undertake duties with no effect to all our services and the opening hours of our management office would remain unchanged on the aforesaid date.

We apologize for any inconvenience caused.

通告張貼日期至 2017 年 7 月 2 日
Notice will posted until 2 July, 2017

Management Office of Pictorial Garden Phase I

